73 µετὰ µικρὸν δὲ
προσελθόντες οἱ
ἑστῶτες εἶπον τῷ Πέτρῳ
Ἀληθῶς καὶ σὺ ἐξ αὐτῶν
εἶ, καὶ γὰρ ἡ λαλιά σου
δῆλόν σε ποιεῖ.
74 τότε ἤρξατο
καταθεµατίζειν καὶ
ὀµνύειν ὅτι Οὐκ οἶδα τὸν
ἄνθρωπον. καὶ εὐθέως
ἀλέκτωρ ἐφώνησεν·
75 καὶ ἐµνήσθη ὁ Πέτρος
τοῦ ῥήµατος Ἰησοῦ
εἰρηκότος ὅτι Πρὶν
ἀλέκτορα φωνῆσαι τρὶς
ἀπαρνήσῃ µε, καὶ
ἐξελθὼν ἔξω ἔκλαυσεν
πικρῶς.

73 After a little while
those who stood by
came and said to Peter,
“Surely you are also one
of them, for your speech
makes you known.”
74 Then he began to
curse and to swear, “I
don’t know the man!”
Immediately the cock
crowed.
75 Peter remembered
the word which Jesus
had said to him, “Before
the cock crows, you will
deny me three times.”
He went out and wept
bitterly.

April 8 - Matthew 26:69-75
Peter Denies Jesus

71 When he had
gone out onto the
porch, someone
else saw him, and
said to those who
were there, “This
man also was with
Jesus of Nazareth.”
72 Again he denied
it with an oath, “I
don’t know the
man.”

69 Now Peter was
sitting outside in the
court, and a maid came
to him, saying, “You
were also with Jesus,
the Galilean!”
70 But he denied it
before them all, saying,
“I don’t know what you
are talking about.”

71 ἐξελθόντα δὲ
εἰς τὸν πυλῶνα
εἶδεν αὐτὸν
ἄλλη καὶ λέγει
τοῖς ἐκεῖ Οὗτος
ἦν µετὰ Ἰησοῦ
τοῦ Ναζωραίου·
72 καὶ πάλιν
ἠρνήσατο µετὰ
ὅρκου ὅτι Οὐκ
οἶδα
τὸν
ἄνθρωπον.

69 Ὁ δὲ Πέτρος
ἐκάθητο ἔξω ἐν τῇ αὐλῇ·
καὶ προσῆλθεν αὐτῷ
µία παιδίσκη λέγουσα
Καὶ σὺ ἦσθα µετὰ Ἰησοῦ
τοῦ Γαλιλαίου·
70 ὁ δὲ ἠρνήσατο
ἔµπροσθεν πάντων
λέγων Οὐκ οἶδα τί
λέγεις.
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